
 

        

        

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
- Bilag sendes kun til bestyrelsen. 

 

 
17. januar   -  kl 18.30 – personalerummet ved kontoret 

 

Deltagere: 

 

Anette Frank (skoleleder) 

Ditte Damkier (formand) 

Jonas Daugaard Kyndesen (næstformand) 

Thomas Maltha Grønborg(sekretær) 

Annet Rosendal Holdesen Vind 

Katja Hansen 

Bo Biller Kristensen 

Morten Higham 

Thomas Høj Mortensen 

Jesper Wulff (medarbejderrepræsentant) 

Marianne Haugaard Christensen (medarbejderrepræsentant) 

Marie Juel Christoffersen (elevrådsrepræsentant) 

Mynthe Christensen (elevrådsrepræsentant) 

 

Fraværende: 

 

 

HUSK evt. afbud til Ditte Damkier. 

 

Fraværende: Annett og elevrepræsentanterne  

 

Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

Nyt fra formanden 

 

 

De lovede lygtepæle ved tennisbanen bliver iflg. kommunen sat op, når det prioriteres på trods af, at vi 

fik lovning på, at det ville blive i ’22. 

 

 

Nyt fra medarbejderrepræsentant 

 

 

 

 

Information ved skoleleder Anette Frank 

- Vi har fået indrettet AULAen ved Festsalen, det er en stor succes og har givet gode muligheder for 

at kunne arbejde i grupper i forbindelse med undervisningen og gode muligheder til pauserne. 

- Vi er lidt udfordret af at der er unge der opholder sig på skolens område eftermiddag/aften. De må 

gerne være der, men de efterlader desværre området uden at rydde op og det betyder at elever 

kan møde ind til affald, cigaretskodder mm.  



 

- I løbet af juleferien er der været lidt hærværk af skolens materiale – noget er meldt til politiet og 

andet er vi i dialog med forældre om. 

- Færdiggørelse af svømmesalen trækker ud. Som det ser ud nu, kan den tages i brug i uge 9. 

- Skolen har sendt høringssvar vedr. forringelse af rute 202. Det har store konsekvenser for skolen, 

hvis antallet af ture skæres ned. Vi har en del personale, der er afhængige af bussen og reduktion 

af antallet af afgange til og fra skolen, kan derfor få konsekvenser i forhold til rekruttering. 

Derudover vil reduktion af afgange også kunne betyde at der kan blive færre ture i skoletiden, hvis 

ikke vi kan benytte offentlige transportmidler. Det er dyrt, hvis der skal lejes en bus. 

- Alle elever i både almen og special skal deltage i den nationale trivselsundersøgelse – 

undersøgelsen vil være fra og med uge 4 og til og med uge 9. Alle forældre informeres om at der 

vil være en undersøgelse, men ikke om resultaterne. Der vil blive kigget på resultaterne klassevist 

og på baggrund heraf vil det pædagogiske personale lave indsatser.  

- Skolen har fået udarbejdet brand- og evakueringsplaner, der vil blive gjort tilgængelige flere 

steder på skolen.  

 

 

 

 

 

Til drøftelse 

 

 

Alle skoler reduceres i den tildelte økonomi – der er behov for en drøftelse af hvad der er vigtigt at 

prioritere og nedprioritere set fra bestyrelsen. 

 

Skolens udgiftsområder blev gennemgået og drøftet. Skolen har en god økonomi og vi blev derfor 

enige i at vi taget emnet op igen, hvis det bliver nødvendigt at tage nogle økonomiske beslutninger, 

der vil få stor betydning for skolens dagligdag. 

 

 

Trivsel for elever – opfølgning på drøftelsen i december. 

 

Kort gennemgang af elevtrivsel i alle fløje og de udfordringer, der kan være. Der blev drøftet hvilke 

udfordringer der fylder i fløjene samt muligheder for indsatser.  

 

I forbindelse med trivsel blev der endvidere drøftet: De Grønne hjælpers opgave -  

Generel adfærd samt fordele og ulemper ved evt. at benytte sig af mellemformer. 

 

 

 

 

 

 

Til information/drøftelse og evt. beslutning 

 

Forældrerådsinvitationer – dagsorden og dato samt hvem deltager. 

Det blev diskuteret, hvad der skal komme ud af samtalerne. Målet er: 

- at få forældrerådene tættere på 

- at gøre skolebestyrelsen mere synligt for forældrene 

- at styrke samarbejdet mellem skolebestyrelsen og de enkelte klasser 

- at få noget af dialogen ud i klasserne 

- at styrke fællesskabet på skolen 

 

Der blev nedsat en arbejdsgruppe, som drøfter indhold og laver invitation, som sendes til skolens 

sekretær, som efterfølgende distribuerer invitationerne.  

Mødedatoer fastsættes med Anette. Der startes nedefra i indeværende skoleår (grøn fløj), hvorefter de 

andre fløje tages efterfølgende – ikke nødvendigvis i indeværende skoleår. 



 

 

 

Skolebestyrelsen godkendte en lille justering af skolens kostpolitik. 

 

 

 

 

 

Opsamling fra seneste møde 

 

 

 

 

 

Eventuelt 

 

 

 

 

 

Punkter til næste møde 

 

 

 

 

På mødet i april gennemgår vi overordnet resultaterne af trivselsmålingen. 

 

 

 

Godkendelse af referat 

 

 

 

 

 

 


